



نوایا خیر

لتقنية المعلومات

س.ت : 4650247153

من نحن

نعمل في نوايا خير لتقنية المعلومات على أسس من الاحترافية والإبداع والشفافية لنقدم لكم مجموعة من الخدمات والحلول الرقمية المتكاملة والمنفذة بدقة وتميز من قبل كفاءات مهنية عالية تحرص على تحويل تطلعات وأهداف شركاءها إلى واقع باستخدام أحدث الوسائل التكنولوجية. هدفنا الأول هو نجاح عملائنا وشركائنا في الفضاء الرقمي على الأصعدة البرمجية و التسويقية والتجارية على نحو يمكنهم من التقدم والمنافسة في الأسواق المحلية والعالمية.

At Nawaya Khair, we operate with a commitment to professionalism, creativity, and transparency. We provide a range of integrated digital services and solutions executed with precision and excellence by highly skilled professionals. Our goal is to turn the aspirations and objectives of our partners into reality using the latest technological tools.

We place the utmost priority on our clients' digital success, in software, digital marketing, and commercial aspects, enabling them to advance and compete in both local and global markets.



رؤيتنا

أن نكون الخيار الأول والمستدام لعملائنا في مجال الحلول الرقمية المتكاملة في المملكة العربية السعودية وحول العالم .

To be the first sustainable choice for our clients in the field of integrated digital solutions in Saudi Arabia and around the globe .



أهدافنا

نحرص في نوايا خير على تزويد عملائنا بكافة الحلول الريادية في عالم التقنية والتسويق الإلكتروني لنسهم في نجاح عملائنا وتطوير أعمالهم رقمياً بشكل فعّال ومستدام .

At Nawaya Khair, we are committed to providing our clients with innovative solutions in the fields of technology and digital marketing. Our aim is to contribute to our clients' success by developing their businesses digitally in an effective and sustainable manner.



قيمنا



الاستدامة
Sustainability

نبني حلولنا بأساسات متينة يمتد أثرها لمدة طويلة، مما يضمن استمرارية النجاح والنمو وتحقيق الثبات والاستقرار في السوق المتغير.

We build our solutions on solid foundations that have a long-lasting impact, ensuring continuous success and growth, and achieving stability and resilience in a changing market.



الإبتكار
Innovation

حلولنا المبتكرة تميز أعمال عملائنا عن غيرهم، حيث نتبنى أحدث التقنيات وتحفيز التفكير الإبداعي لتحقيق تقدم مستدام في العالم الرقمي.

Our innovative solutions distinguish our clients' businesses from others. We embrace the latest technologies and foster creative thinking to achieve sustainable progress in the digital world.



الجودة
Quality

يرتكز عملنا على تقديم خدمات عالية الجودة والكفاءة لعملائنا على نحو ينال رضاهم بالتزامنا بمعايير تقنية عالمية.

Our work is focused on delivering high-quality and efficient services to our clients in a manner that ensures their satisfaction, by adhering to global technical standards.



الإنجاز
Achievement

نلتزم بتحقيق مستويات أداء عالية في جميع جوانب عملنا، وتكريس كافة الموارد لإتمام العمل على أكمل وجه ووفق الموعد المحدد.

We are committed to achieving high performance levels in all aspects of our work, dedicating all resources to complete tasks to the highest standards and within the specified deadlines.



مهنيتنا

تحقيق التميز في الجودة والأداء
Achieving Excellence in Quality and Performance



نركز في نوايا خير على تقديم خدماتنا وفق معايير عالمية معززة بالإبداع تتناسب مع طموح شركائنا. ونعمل بشكل دؤوب على التحسين المستمر وفق ملاحظات عملائنا لتحقيق نتائج متميزة ومخرجات نهائية تفوق التوقعات.

At Nawaya Khair, we focus on delivering our services according to global standards enhanced with creativity, aligning with our partners' aspirations. We continuously strive for improvement by incorporating client feedback to deliver exceptional results and exceed expectations.

توفير حلول تقنية مبتكرة ومخصصة
Providing High-Efficiency Technological Solutionsperformance



نقدم حلول تقنية مبتكرة مخصصة لعملائنا، حيث نجمع بين فهم احتياجاتهم وتصميم حلول متناسبة مع أهدافهم وتحدياتهم وتطبيق أحدث التقنيات لتقديم منتج نهائي متميز ومستدام .

We offer innovative and customized technological solutions for our clients, combining an understanding of their needs with the design of solutions aligned with their goals and challenges. We apply the latest technologies to deliver a distinguished and sustainable final product.



مهنيتنا

الشراكة المهنية والتعاون المستمر

Professional Partnership and Ongoing
Collaboration



كل عميل هو شريك نجاح، لذا نحرص دوماً على الاستثمار في علاقة طويلة الأمد معهم لضمان تلبية احتياجاتهم وتعزيز التعاون المستمر بيننا لتحقيق أهدافهم وتقديم الدعم المستمر لهم.

Every client is a partner in success. Therefore, we are committed to investing in long-term relationships to ensure we meet their needs and enhance continuous collaboration between us to achieve their goals and provide ongoing support.

تلبية احتياجات العملاء بدقة وفاعلية

Meeting Client Needs and Developing
Their Businesses



نفهم تفاصيل احتياجات عملائنا ونلبيها بدقة وفعالية عبر حلول متوافقة مع متطلباتهم ونموذج عملهم الفريد، ونطوِّع التحديات لنجعلها فرص تميزهم في السوق وتطور من أعمالهم ومنتجاتهم.

We understand the details of our clients' needs and address them precisely and effectively through solutions that align with their requirements and unique business models. We transform challenges into opportunities for their market distinction and the development of their businesses and products.



خدماتنا

نتميز بعلاقات استثنائية مع عملائنا تمكننا من فهم احتياجاتهم، ووضع الأولوية القصوى لتنفيذ وتلبية متطلبات أعمالهم، حيث نؤمن بالشراكة المستدامة لنجاح وتنمية طويلة الأمد.

We excel in establishing exceptional relationships with our clients, understanding their needs, and prioritizing the execution and fulfillment of their business requirements. We believe in sustainable partnerships for long-term success and growth.



بناء وإدارة المتاجر
الإلكترونية

E-Commerce
Management



تصميم وبرمجة
التطبيقات

Application Design
and Development



برمجة المواقع
الإلكترونية

Website
Development



تصميم
الجرافيك

Graphic
Design



خدمات التسويق
الإلكتروني

Digital Marketing
Services



تطوير حلول برمجية
مخصصة للشركات

Custom Software
Solutions



مهمتنا



توفير الدعم المستمر لضمان استدامة الحلول التقنية وكفاءتها، مع توفير التحديثات والتعديلات اللازمة حسب الحاجة.

To provide continuous support to our clients, ensuring the efficient sustainability of technological solutions, along with necessary updates and adjustments as needed.



التركيز على الشفافية والالتقان في العمل واستخدام أحدث التقنيات التي تسهم في تحقيق الأهداف الريادية طويلة الأمد لمجتمع أكثر تطوراً.

To focus on transparency and excellence in our work, utilizing the latest technologies to achieve long-term pioneering goals for a more advanced community.



تقديم خدمات ومنتجات رقمية عالية الجودة تسهل أعمال شركائنا وتزيد من إنتاجيتهم ونجاحهم محلياً وعالمياً.

To deliver high-quality digital services and products that facilitate our partners' operations, enhance their productivity, and contribute to their success both locally and globally.



تزويد شركائنا بأفضل الحلول والاستشارات الرقمية الملبية لاحتياجاتهم الدقيقة.

To provide our partners with the best digital solutions and consultations that meet their precise needs.



لماذا نوايا خير



دعم فني مميز

Outstanding Technical Support

تقديم دعم مستمر ممتاز.

Providing excellent ongoing support.



أفضل قيمة عادلة

Best Fair Value

تقديم أفضل قيمة لاستثمارك.

Offering the best value for your investment.



الجودة أولاً

Timeliness and Efficiency

الالتزام بالمعايير العالية والجودة الاستثنائية.

Commitment to high standards and exceptional quality.



سرعة التنفيذ والأداء

Timeliness and Efficiency

تقديم الخدمات بكفاءة وفي الوقت المناسب.

We offer you a quick project timetable, action plan for implementation.



شركاء النجاح



BILSAN STYLE



شركة البداية الرقمية
Digital Start Company



عذق الجزيرة
ETHQ AL-JAZIRAH



أقدامي
AQDAMY



أرابيكا ستار
ARABICA STAR



للذئب والجواهرات



DIAMOND STORE



Mashaal Abdullah



TQASEEM
PERFUMES



LANA
STORE



بوابة التتبع
TRACK GATE



Lavandz
HOUSE BEAUTY



نجاحك الرقمي يبدأ من هنا

Start your journey. Towards Digital Success

تواصل معنا عبر

Contact us via



المملكة العربية السعودية
المدينة المنورة حي عين
الخييف شارع فضل بن غزاون



www.nawayakhayr.com



info@nawayakhayr.com



+966533700916

